SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTSIN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA, 2005-09-29. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED
JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.
FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPREME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDESD'AUTORISATION
OTTAWA, 2005-09-29. LA COUR SUPREME DU CANADA A RENDU JUGEMENT
AUJOURD’HUI DANS LES DEMANDES D’'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES.
SOURCE: COUR SUPREME DU CANADA (613) 995-4330
COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

Note for subscribers:

For those requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at
http://www.scc-csc.ge.ca. Click on “Cases’, then click on “ SCC Case Information”.

Remarque al’ intention des abonnés :

Pour de plus amples informations, les jugements dans |les demandes d’ autorisation seront affichés dansun délai de 24
heuresal’ adresse suivante : http://www.scc-csc.gce.ca. Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Dossiers », puis sur
« Renseignements sur les dossiers ».

DISMISSED / REJETEES

Patrick Clarke v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Crim.) (31012)
Coram: Major / Fish / Abella

Jikai Chen v. James Hillen (Ont.) (30962)

(The application for an extension of time to file and serve the application for leave to appeal is granted and the
application for leave to appeal isdismissed. / Lademande de prorogation de délai pour déposer et signifier lademande
d autorisation d’ appel est accordée et lademande d’ autorisation d’ appel est rejetée.)

Coram: Major / Fish/ Abella

DISMISSED WITH COSTS/ REJETEESAVEC DEPENS

Her Majesty the Queen v. Scott Melvin Mercer (B.C.) (Crim.) (30933)

(The application for an extension of time to file and serve aresponseis granted and the application for |eave to appeal
is dismissed with costs. / La demande de prorogation de délai pour déposer et signifier une réponse est accordée et la
demande d’ autorisation d’ appel est rejetée avec dépens.)

Coram: Major / Fish / Abella

Sharad Mandavia v. Central West Health Care Institutions Board, et al. (N.L.) (30921)
Coram: Magjor / Fish/ Abella

Purolator Courier Ltd./Courrier Purolator Ltée v. Fasslane Delivery Services Ltd. (B.C.) (30912)
Coram: Major / Fish/ Abella

Bruce Rees and Vina Rees v. Royal Canadian Mounted Palice, lan Fowler and Attorney General of Canada (N.L.)
(30956)
Coram: Major / Fish/ Abella
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Canadian National Railway Company v. Celanese Canada Inc. (Ont.) (30955)

(The applicationsfor extension of time and motionsto file affidavitsin support of the application for leave to appeal are
granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. / Les demandes de prorogation de délai et les
requétes pour déposer des affidavits au soutien delademande d’ autorisation sont accordées. Lademanded’ autorisation
d appel est rejetée avec dépens.)

Coram: Magjor / Fish / Abella




